
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ДОЛНА МИТРОПОЛИЯ,
ОБЛАСТ ПЛЕВЕН

ПРОТОКОЛ
№ 79

Днес, 30.04.2015 г. от 10.00 часа в салона на Общината се проведе
редовно заседание на Общински съвет - Долна Митрополия.

На заседанието присъстваха г-жа П. Цоновска – Кмет на Общината
и кметове на кметства от селищата на Общината.

П. Петров: Откривам днешното редовно заседание на Общинския
съвет. Присъстват 19 общински съветника. Имаме необходимия кворум и
можем да започнем работа.

Предварително Ви е раздаден проекта за дневен ред. Има постъпили
2 допълнителни точки, които предлагам да са 18 и 19 точка.

18 т. Предложение за продължаване срока на договора за управление
на Управителя на „Медицински център 1 – гр.Долна Митрополия“ ЕООД –
гр.Долна Митрополи

19 т. Предложение за допълване на списъка със земеделски земи с
НТП „пасище, мера“ за индивидуално ползване през стопанската 2014 -
2015 година.

П. Петров: Има ли други становища, предложения по дневния ред?
Няма. Който е съгласен да приемем така предложения дневен ред на
днешното заседание, моля да гласува:

Гласували 19 съветника: “За” – 19, “Против”– 0, “Въздържали се”
– 0

На основание проведеното  гласуване ОбС прие следния

Д Н Е В Е Н     Р Е Д :

1. Предложение за приемане на отчета за приходите и разходите
през 2014 г., счетоводен баланс към 31.12.2014 г. и бизнес програма за
дейността и развитието на „Медицински център I –Долна Митрополия“
ЕООД за 2015 г.

Докл.: П.Петров –Председател на ОбС

2. Предложение за приемане на информация за дейността на “БГ-
ЕНЕРДЖИ“ АД –гр.Долна Митрополия за 2014 г.

Докл.: П. Цоновска – Кмет на Общината



3.Предложение за приемане на отчет за дейността и изразходваните
бюджетни средства в народните читалища от община Долна Митрополия

Докл.: П. Цоновска – Кмет на Общината

4. Предложение за приемане на годишен отчет за изпълнение на
„Програма за опазване на паметниците на културата и  културното
наследство на територията на община Долна Митрополия“ и годишен план
за действие – 2015 г.

Докл.: П. Цоновска – Кмет на Общината

5.Предложение за приемане на информация за актуализирано
разпределение на плана на разходите по бюджета на Община Долна
Митрополия, включително по бюджетите на второстепенните
разпоредители към 31.03.2015 г.

Докл.: П. Цоновска – Кмет на Общината

6.Предложение за актуализиране плана на капиталовите разходи на
община Долна Митрополия за 2015 г.

Докл.: П. Цоновска – Кмет на Общината

7.Предложение за извършване компенсирани промени в плана за
капиталови разходи на община Долна Митрополия за 2015 г.

Докл.: П. Цоновска – Кмет на Общината

8. Предложение за одобряване разходите за командировка на Кмет на
община Долна Митрополия и Председателя на Общински съвет Долна
Митрополия за първото тримесечие на 2015 г.

Докл.:  Ц.Андрейски – Зам.Кмет на Общината

9. Предложение за приемане на Програма за опазване на околната
среда в Община Долна Митрополия за периода 2014 – 2020 година.

Докл.:  П. Цоновска – Кмет на Общината

10. Предложение за отдаване под наем на част от нежилищен имот –
частна общинска собственост в гр.Долна Митрополия, област Плевен

Докл.:  П. Цоновска – Кмет на Общината

11. Предложение за обявяване на имот – частна общинска
собственост в имот – публична общинска собственост

Докл.:  П. Цоновска – Кмет на Общината

12. Предложение за отписване на имот –общинска собственост от
главния регистър за частна общинска собственост



Докл.:  П. Цоновска – Кмет на Общината

13. Предложение за учредяване право на строеж върху общинска
земя в с.Биволаре

Докл.: П. Цоновска – Кмет на Общината

14. Предложение за учредяване възмездно право на ползване върху
земеделска земя от Общински поземлен фонд в землището по КВС на
с.Горна Митрополия

Докл.:  П. Цоновска – Кмет на Общината

15. Безвъзмездно предоставяне на „ВиК“ ЕООД –Плевен,
стопанисването, поддържането и експлоатацията на обект
:“Водоснабдяване от местността „Ченгене сарай“ /3 бр.сондажни кладенци,
3 бр.бункерни помпени станции, черпателен резервоар- 100 м³, централна
помпена станция, тласкателен водопровод до НР -500м³, гравитачен
водопровод до НР на с.Брегаре и с Ставерци/“.

Докл.:  П. Цоновска – Кмет на Общината

16.  Предложение за изработване на Подробен устройствен план –
Парцеларен план и предоставяне право на прокарване през поземлени
имоти –общинска собственост в землището на с.Комарево.

Докл.:  П. Цоновска – Кмет на Общината

17. Предложение за изработване на Подробен устройствен план –
Парцеларен план и предоставяне право на прокарване през поземлени
имоти –общинска собственост в землището на с.Ореховица.

Докл.:П. Цоновска – Кмет на Общината

18. Предложение за продължаване срока на договора за управление на
Управителя на „Медицински център 1 –гр.Долна Митрополия“ ЕООД –
гр.Долна Митрополия

Докл.: П.Петров – Председател на ОбС

19.Предложение за  допълване на списъка със земеделски земи с НТП
„пасище, мера“ за индивидуално ползване през стопанската 2014 -2015
година

Докл.:П. Цоновска – Кмет на Общината

П. Петров: Колеги, предстои да вземаме решения с поименно
гласуване. Който е съгласен днешното поименно гласуване да става с



извикване на съветниците и с отговор - “да”, “не”, “въздържал се” , моля
да гласува:

Гласували 19 съветника: “За” – 19, “Против”– 0, “Въздържали се” –
0

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното

Р Е Ш Е Н И Е  № 878

На основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА във връзка с чл. 85 и чл. 83, ал. 2,
т. 3 от Правилника за организацията и дейността на ОбС, неговите
комисии и взаимодействието му с общинската администрация Общински
съвет - Долна Митрополия реши:

1. Поименното гласуване по всички точки до края на дневния ред, за
които съгласно ЗМСМА се изисква такова гласуване да става с извикване
на съветниците и с отговор - “да”, “не”, “въздържал се”.

По т. 1Предложение за приемане на отчета за приходите и разходите
през 2014 г., счетоводен баланс към 31.12.2014 г. и бизнес програма за
дейността и развитието на „Медицински център I –Долна Митрополия“
ЕООД за 2015 г. Вносител: П.Петров –Председател на ОбС

П. Петров: Колеги, предложението е от мен. Тук е д-р Стефанова ако
имате въпроси. Отчета е пред Вас.

С.Телефонска: Искам да предложа на общинския съвет да отложим
точката с бизнес програмата за следващата сесия. Няма такова дружество,
което в бизнес програмата си да залага загуба. Поне на нула да е. Другото
ми предложение е да гласуваме договора на д-р Стефанова, за да може тя в
качеството си на управител да поработи върху тази програма и на
следващата сесия да я приемем.

П.Цоновска: Конкретни предложения има ли ?
С.Телефонска: Нека да се дотира Медицинския център с пари за

социални нужди.  С тези 5000 лв. социално слабите да имат право на
специализирана медицинска помощ, не само от личен лекар.

П.Цоновска: Това не е ли в противоречие със закона ?
С.Телефонска:Това е социална дейност.
Н.Стефанова :Няма как да не заложа загуби като е видно, че ще има.

Бизнес програмата за 2014 г. е изпълнена почти на 100 %. Бизнес
програмата е реалистична. Не може да се прогнозира нищо в детайли.
Допълнителни финансирания, които не са гласувани аз не мога да заложа в
бизнес програмата.



Излиза общинският съветник Мирослав Траянов.

А.Печеняков: Може в самата програма и през годината да се
направи финансиране от общинския бюджет това не е проблем. На трета
страница от баланса в пети раздел, натрупана печалба – загуба от минали
години, защо стои неразпределената печалба?

Людмила Стефанова: Защото общинският съвет трябва да гласува
неразпределената печалба.

Влиза общинският съветник Мирослав Траянов.

А.Печеняков: Трябвало е по-рано, аз сега ще направя предложение
тези 21 000 лв. неразпределена печалба от минали години да покрие
непокритата загубата.

П.Петров: Други предложения? Да обобщим, д-р Илиева предлага
да се оттегли частта за бизнес плана и от г-н Печеняков неразпределената
печалба да покрие счетоводната загуба. Гласуваме предложенията в реда
им на постъпване. Първо гласуваме предложението на д-рИлиева да
приемем само отчета и да отпадне частта за бизнес плана за следваща
сесия. Който е съгласен с предложението на д-р Илиева моля да гласува:

Гласували 19 съветника
“ЗА” – 6
“ПРОТИВ” – 13
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма
Иво Кочев и Маргарита Илиевска отсъстват от заседанието.

П.Петров: Предложението на д-р Илиева се отхвърля. Моля да
гласувате предложението на г-н Печеняков неразпределената печалба да
покрие счетоводната загуба:

Гласували 19 съветника
“ЗА” – 7
“ПРОТИВ” – 12
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма
Иво Кочев и Маргарита Илиевска отсъстват от заседанието.

П.Петров: Предложението не е прието. Гласуваме цялостното
предложение както е постъпило. Който е съгласен да приемем
предложение за приемане на отчета за приходите и разходите през 2014 г.,
счетоводен баланс към 31.12.2014 г. и бизнес програма за дейността и
развитието на „Медицински център I –Долна Митрополия“ ЕООД за 2015
г., моля да гласува:

Гласуваме поименно
Гласували 19 съветника



“ЗА” – Александър Печеняков, Анатоли Георгиев, Атанаска Василева,
Бранимир Горанов, Венцислав Атанасов, Валентина Велкова, Георги
Гинчев, Ивалин Цолов, Мирослав Траянов, Митко  Мотов, Петър Антонов,
Петър Петров, Сашо Димитров, Светлин Иванов, Славко Димитров, Фани
Ананиева, Цветан Велчовски, Юри Ненчев

“ПРОТИВ” – Няма.
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Светла  Телефонска

Иво Кочев и Маргарита Илиевска отсъстват от заседанието.

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното

Р Е Ш Е Н И Е  № 879

На основание чл.14, ал.1, т.3 от Наредбата за упражняване на правата
върху общинската част от капитала на търговските дружества, Общински
съвет – Долна Митрополия:

1.Приема отчета за приходите и разходите през 2014 г., счетоводен
баланс към 31.12.2014 г. и бизнес програма за дейността и развитието на
„Медицински център I – Долна Митрополия“ ЕООД за 2015 г.

А.Печеняков:Какво направихме? Влизаме в противоречие със
закона за счетоводството. Ставаме смешни да показваме в отчетите на
Медицинския център и загуба и печалба.

П.Цоновска:Ако позволите предлагам на следващата сесия да се
огледат нещата и което е нужно да се коригира. Задължително е този месец
да бъде приет отчета. Следващия месец нека наново да бъде внесена
информация, да мине през комисия и да се огледат нещата.

А.Печеняков:Наново да се приема информацията ?
П.Цоновска: Не е наново, грешките да се изправят ако са грешки.

Миналата година сте го приели в такъв вид.

По т. 2 Предложение за приемане на информация за дейността на
“БГ-ЕНЕРДЖИ“ АД – гр.Долна Митрополия за 2014 г.
Вносител:Кмет на Общината

П.Цоновска: Ежегодно внасям отчета на “БГ-ЕНЕРДЖИ“ АД. Към
момента дружеството не действа. Поисках по-подробна информация.
Надявам се, че мажоритарния собственик ще даде подробна информация за
това какви са намеренията и хода на нещата. Това е отчета, направен е с
лицензиран оценител.



П. Петров: Има ли въпроси, становища? Няма. Който е съгласен да
приемем Предложение за приемане на информация за дейността на “БГ-
ЕНЕРДЖИ“ АД – гр.Долна Митрополия за 2014 г., моля да гласува:

Гласуваме поименно
Гласували 19 съветника
“ЗА” – Александър Печеняков, Анатоли Георгиев, Атанаска Василева,

Бранимир Горанов, Венцислав Атанасов, Валентина Велкова, Георги
Гинчев, Ивалин Цолов, Митко  Мотов, Петър Антонов, Петър Петров,
Сашо Димитров, Светла  Телефонска, Светлин Иванов, Фани  Ананиева,
Цветан Велчовски, Юри Ненчев

“ПРОТИВ” – Мирослав Траянов
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Славко Димитров

Иво Кочев и Маргарита Илиевска осъстват от заседанието.

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното

Р Е Ш Е Н И Е  № 880

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Общински съвет
Долна Митрополия:

1. Приема Информация за дейността на „БГ Енерджи ДМ“ АД –
гр. Долна Митрополия за 2014 г.

П.Петров: Право на отрицателен вот на г-н Траянов.
М.Траянов:Уважаеми г-жо кмет, кметове на населени места, колеги.

Искам да обясня отрицателния си вот. Аз бях против от самото начало на
проекта, в хода на нещата и гласуваните решения, гласувалите против бяха
обвинявани в популизъм. Това се оказаха неосъществими мечти, решения
които през предходния мандат бяха свързани с непочтени сделки и атаки
към общински съветници. Аз обявих този проект като грандоманен и
решенията срещнаха отпор от жителите на селищата. Конкретно за
с.Подем бяха отредени територии и землищни терени, които можеха да
бъдат ползвани от земеделци. Имаше и подписка. Проект, който води като
резултат до ощетяване на потребителите на ел.енергия и нейното
оскъпяване. Искам да благодаря на кмета на общината г-жа Цоновска за
златната акцията, която беше вкарана, защото преди това нямахме никакъв
контрол в това дружество. Ако някой имаше интерес да направи фото
волтаични централи щеше да направи като тази в Подем, а не да се
гласуват 3200 дка терени от нашата община да влизаме с над милион
апортна вноска. Виждате, че квотата е изчерпана. Дано стане, аз не съм
против бизнеса, но бях против грандоманщината.



П.Петров:Г-н Печеняков изявление като политическа група, защото
реплика на отрицателен вот няма.

А.Печеняков:Гледаме само едната страна, не знаем поради какви
причини другия акционер няма никаква дейност.

П.Петров: Г-жа Цоновска е направила постъпки  с писма до
мажоритарния собственик, за да се изясни защо не функционира
дружеството.

П.Цоновска:Никой не би могъл да предполага към момента на
създаване на дружеството, прав е и г-н Траянов, че проекта е малко
грандомански, но никой не можеше да прогнозира бума на
фотоволтаиците. Като първоначална идея никак не е била лоша. Имам
информация, че още се правят такива централи. При последния ми
разговор с мажоритарния собственик той ме убеди, че още прави постъпки
проекта да се реализира. Всички ще бъдат доволни ако макар и частично
проекта се реализира.

По т. 3 Предложение за приемане на отчет за дейността и
изразходваните бюджетни средства в народните читалища от община
Долна Митрополия. Вносител: Кмет на общината

П.Петров: Колеги, в материалите, които Ви бяха изпратени има
техническа грешка и Ви беше изпратена само първа част. Втората част
получихте на комисии има и тук пред Вас. Има ли становища? Няма.
Който е съгласен да приемем Предложение за приемане на отчет за
дейността и изразходваните бюджетни средства в народните читалища от
община Долна Митрополия, моля да гласува:

Гласуваме поименно
Гласували 19 съветника
“ЗА” – Александър Печеняков, Анатоли Георгиев, Атанаска Василева,

Бранимир Горанов, Венцислав Атанасов, Валентина Велкова, Георги
Гинчев, Ивалин Цолов, Мирослав Траянов, Митко  Мотов, Петър Антонов,
Петър Петров, Сашо Димитров, Светла  Телефонска, Светлин Иванов,
Славко Димитров, Фани  Ананиева, Цветан Велчовски, Юри Ненчев

“ПРОТИВ” – Няма.
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.

Иво Кочев и Маргарита Илиевска осъстват от заседанието.

На основание проведеното гласуване ОбС взе следното



Р Е Ш Е Н И Е  № 881

На основание чл.26а, ал.5 от Закона за народните читалища,
Общински съвет Долна Митрополия:

1.Приема отчет за дейността и изразходваните средства в народните
читалища в община Долна Митрополия за периода 01.01.2014 г. -
31.12.2014 г.

По т. 4 Предложение за приемане на годишен отчет за изпълнение на
„Програма за опазване на паметниците на културата и  културното
наследство на територията на община Долна Митрополия“ и годишен план
за действие – 2015 г. Вносител: Кмет на община

П.Цоновска:Отчета е доста подробен. Има информация и от Петър
Бънов – научен ръководител на обекта крайпътна станция – кастел „Ад
Путеа“. Знаете, че това е най – атрактивния обект на територията на
общината. Предприели сме постъпки и за кандидатстване за по-мащабно
проектиране и разработване на обекта. От Историческия музей също са
направили постъпки, надявам се, че и тази година ще има дофинансиране
от Министерство на културата.

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем
Предложение за приемане на годишен отчет за изпълнение на „Програма
за опазване на паметниците на културата и  културното наследство на
територията на община Долна Митрополия“ и годишен план за действие –
2015 г., моля да гласува:

Гласуваме поименно
Гласували 19 съветника

“ЗА” – Александър Печеняков, Анатоли Георгиев, Атанаска Василева,
Бранимир Горанов, Венцислав Атанасов, Валентина Велкова, Георги
Гинчев, Ивалин Цолов, Мирослав Траянов, Митко  Мотов, Петър Антонов,
Петър Петров, Сашо Димитров, Светла  Телефонска, Светлин Иванов,
Славко Димитров, Фани  Ананиева, Цветан Велчовски, Юри Ненчев

“ПРОТИВ” – Няма.
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.

Иво Кочев и Маргарита Илиевска осъстват от заседанието.

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното



Р Е Ш Е Н И Е  № 882

На основание чл.21, ал.2 от Закона за местното самоуправление и
местната администрация и в изпълнение на решение № 301 от 28.12.2012 г.
на ОбС –Долна Митрополия, Общински съвет Долна Митрополия:

1.Приема годишен отчет за изпълнение на „Програма за опазване на
паметниците на културата и културното наследство на територията на
община Долна Митрополия“ за 2014 г.

2. Приема годишен план за действие по „Програма за опазване на
паметниците на културата и културното наследство на територията на
община Долна Митрополия“ за 2015 г.

По т. 5 Предложение за приемане на информация за актуализирано
разпределение на плана на разходите по бюджета на Община Долна
Митрополия, включително по бюджетите на второстепенните
разпоредители към 31.03.2015 г. Вносител:Кмет на общината

П.Цоновска: Справката е пред Вас. Нямам какво да добавя.
П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем

Предложение за приемане на информация за актуализирано разпределение
на плана на разходите по бюджета на Община Долна Митрополия,
включително по бюджетите на второстепенните разпоредители към
31.03.2015 г., моля да гласува:

Гласуваме поименно
Гласували 19 съветника

“ЗА” – Александър Печеняков, Анатоли Георгиев, Атанаска Василева,
Бранимир Горанов, Венцислав Атанасов, Валентина Велкова, Георги
Гинчев, Ивалин Цолов, Мирослав Траянов, Митко  Мотов, Петър Антонов,
Петър Петров, Сашо Димитров, Светла  Телефонска, Светлин Иванов,
Славко Димитров, Фани  Ананиева, Цветан Велчовски, Юри Ненчев

“ПРОТИВ” – Няма.
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.

Иво Кочев и Маргарита Илиевска осъстват от заседанието.

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното

Р Е Ш Е Н И Е  № 883

На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, чл. 125, ал.4 от Закона за
публичните финанси и чл. 42, ал.4 от Наредба за условията и реда за
съставяне на тригодишна бюджетната прогноза за местните дейности и за



съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на бюджета на Община Долна
Митрополия, Общински съвет Долна Митрополия:

1. Приема информация за актуализирано разпределение на плана на
разходите по бюджета на Община Долна Митрополия, включително по
бюджетите на второстепенните разпоредители към 31.03. 2015г.,съгласно
Приложение №1, Приложение №2 и Приложение №3.

По т. 6 Предложение за актуализиране плана на капиталовите
разходи на община Долна Митрополия за 2015 г. Вносител: Кмет на
Общината

П.Цоновска: Посочени са 3 точки, виждате ги.
П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем

Предложение за актуализиране плана на капиталовите разходи на община
Долна Митрополия за 2015 г., моля да гласува:

Гласуваме поименно
Гласували 19 съветника

“ЗА” – Александър Печеняков, Анатоли Георгиев, Атанаска Василева,
Бранимир Горанов, Венцислав Атанасов, Валентина Велкова, Георги
Гинчев, Ивалин Цолов, Мирослав Траянов, Митко  Мотов, Петър Антонов,
Петър Петров, Сашо Димитров, Светла  Телефонска, Светлин Иванов,
Славко Димитров, Фани  Ананиева, Цветан Велчовски, Юри Ненчев

“ПРОТИВ” – Няма.
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.

Иво Кочев и Маргарита Илиевска осъстват от заседанието.

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното

Р Е Ш Е Н И Е  № 884

На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА и чл.124, ал.2 от Закона за
Публичните финанси, Общински съвет Долна Митрополия:

1. Увеличава  плана на капиталовите разходи на община Долна
Митрополия за 2015г. в частта им от собствени бюджетни средства със
сумата 5455лв., както следва:

№

Име на обекта съгласно
плана за капиталови
разходи на община
Д.Митрополия за 2015
год.

Стойност

§

Дейнос
т

Съгл.утвър
д.план за
кап.разх.
/било/

Предлож
за промяна
/става/

Промени по
вид на
финансиран
е



2. Увеличението по т. 1 да бъде за сметка на намалението на плана на
бюджета на първостепенния разпоредител с бюджет със сумата 5455лв. в
т.ч :

- местна дейност 337“ Извънучилищни дейности“, § 10-15-
Материали със сумата 699лв.

- местна дейност 988“Резерв“, §97-00- Резерв за непредвидени и
неотложни разходи със сумата 4756лв.

3. Със сумите по т.1.2 и 1.3 да бъде завишен плана на
второстепенният разпоредител с бюджет кметство Божурица.

Настоящите промени да се отразят в поименния списък за
капиталови разходи на общината.

По т. 7 Предложение за извършване компенсирани промени в
плана за капиталови разходи на община Долна Митрополия за 2015 г.
Вносител: Кмет на Общината

П.Цоновска: Става въпрос за указания от Министерство на
финансите, поради което се допълват и доуточняват детайли относно
капиталовите разходи.

А.Печеняков: „Обект разширение на мост в с.Горна Митрополия….“
За този мост и отсечката се хвърлиха стотици хиляди левове. Разбрах, че
този мост е блъснат от някакъв човек.

Суб
сид
ия
ЦР
Б

Собс
т. с-
ва

Суб
сид
ия
ЦР
Б

Собс
тв.с-
ва

Субс
идия
ЦРБ

Собс
т.с-
ва

1.1 Закупуване на 1бр. лаптоп
- таблет ASUS T100TAM
за нуждите на ОЦИДЗИ
с.Байкал

52-
01

337-
Извъну
ч. Д-
сти

-
Нов
обек
т

699 699

1.2 Закупуване на
електрическа печка за
нуждите на ЦДГ
„ Божур“ с. Божурица

52-
05 311-

ЦДГ

Нов
обек
т

4500 4500

1.3 Закупуване на програмен
продукт Микроинвест
„ТРЗ“ и „ЛС“  за нуждите
на кметство Божурица

53-
01 122-

Общ.
Админ

Нов
обек
т

256 256

Общо: 5455 5455



П.Цоновска:Не става въпрос за този мост. Става въпрос за
допълнителен мост.

А.Печеняков: Споменахме първия мост какво става с него ?
П.Цоновска:Полицията води преписка. Намериха кой е причинил

повредата. Извършихме аварийни ремонти, за да не паднат колите. Този
мост е предвиден за пешеходна зона, може да видите проекта. С другия
мост трябва да се изправи пътя, дерето е опасно и моста е прекалено тесен.

А.Печеняков:Трябваше да се направи този мост заедно с отсечката.
П.Цоновска:Няма как да се направи по такъв начин. Става въпрос за

много средства.
П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем

Предложение за извършване компенсирани промени в плана за капиталови
разходи на община Долна Митрополия за 2015 г., моля да гласува:

Гласуваме поименно
Гласували 19 съветника

“ЗА” – Александър Печеняков, Анатоли Георгиев, Атанаска Василева,
Бранимир Горанов, Венцислав Атанасов, Валентина Велкова, Георги
Гинчев, Ивалин Цолов, Мирослав Траянов, Митко Мотов, Петър Антонов,
Петър Петров, Сашо Димитров, Светла Телефонска, Светлин Иванов,
Славко Димитров, Фани  Ананиева, Цветан Велчовски, Юри Ненчев

“ПРОТИВ” – Няма.
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.

Иво Кочев и Маргарита Илиевска осъстват от заседанието.

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното

Р Е Ш Е Н И Е  № 885

На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА и чл.124, ал.2, 3 и 4 от
Закона за публичните финанси и във връзка с писмо изх. № ФО - 6 от
25.03.2015г., на Министерството на финансите, Общински съвет гр. Долна
Митрополия:

1.Извършва компенсирана промяна на плана за капиталовите разходи
на община Долна Митрополия за 2015г., в частта финансирана от целева
субсидия от Републиканския бюджет, собствени бюджетни средства и
средства от ЕС съгласно приложение № 1 неразделна част от настоящето
решение.

2.Допълва наименованията и местонахождението на обекти
включени в плана за капиталови разходи на община Долна Митрополия
както следва :



Наименование и местонахождение на
обектите съгласно утвърден план за капиталови
разходи на община Долна Митрополия за 2015г.

Допълнение към
наименование и

местонахождение на обектите
Бетониране на улица "Христо Ботев" с.

Байкал от ОТ 52 до ОТ 53
Ремонт на улица "Стара планина" в с.Брегаре от ОТ 20 до ОТ 36
Ремонт на улица  "Хаджи Димитър" в с.

Горна Митрополия от ОТ 158 до ОТ 81
Ремонт на улица "Панайот Хитов" в с. Горна

Митрополия от ОТ 184а до ОТ 241
Ремонт на улица "Христо Ботев" в с. Горна

Митрополия от ОТ 20 до ОТ 179
Ремонт на ул. Възраждане в с. Гостиля от ОТ 147 до ОТ 133
Бетониране на част от улица "Дунав"  в с.

Подем от 44 до ОТ 115
Ремонт улица "Цанко Церковски" в  с.

Ореховица от ОТ 154 до ОТ 45
Ремонт улица от ОК 375 до ОК 388  в  с.

Ореховица става от ОТ 375 до ОТ 386
Ремонт на улица "Кочо Честименски" с.

Ставерци от ОТ 82 до ОТ 102
Ремонт път PVN 3049 / РVN 1045, Долна

Митрополия - Горна Митрополия / - / ІІІ - 3004 / -
Депо за ТБО от км 0+000 до км 1+ 100

3.Настоящите промени да бъдат отразени в Плана за капиталови
разходи на общината за 2015г.

По т. 8 Предложение за одобряване разходите за командировка на
Кмет на община Долна Митрополия и Председателя на Общински съвет
Долна Митрополия за първото тримесечие на 2015 г. Вносител: Зам.Кмет
на Общината

П. Петров: Зам.Кмета е тук. Става въпрос за 20 лв. мои
командировъчни. Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем
Предложение за одобряване разходите за командировка на Кмет на община
Долна Митрополия и Председателя на Общински съвет Долна Митрополия
за първото тримесечие на 2015 г., моля да гласува:

Гласуваме поименно
Гласували 19 съветника

“ЗА” – Александър Печеняков, Анатоли Георгиев, Атанаска Василева,
Бранимир Горанов, Венцислав Атанасов, Валентина Велкова, Георги
Гинчев, Ивалин Цолов, Мирослав Траянов, Митко  Мотов, Петър Антонов,
Петър Петров, Сашо Димитров, Светла  Телефонска, Светлин Иванов,
Славко Димитров, Фани  Ананиева, Юри Ненчев



“ПРОТИВ” – Цветан Велчовски
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.

Иво Кочев и Маргарита Илиевска осъстват от заседанието.

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното

Р Е Ш Е Н И Е  № 886

На основание чл.21, ал.2 от ЗМСМА и чл.8, ал.4 от Наредба за
командировките в страната, Общински съвет Долна Митрополия :

Одобрява разходите за командировка на Кмет на община Долна
Митрополия и   Председателя на Общински съвет гр.Долна Митрополия за
2015 г. както следва:

I. За първо тримесечие :

Петър Валентинов Петров – Председател на Общински съвет Долна
Митрополия, в размер на 20 лв.

По т. 9 Предложение за приемане на Програма за опазване на
околната среда в Община Долна Митрополия за периода 2014 – 2020
година. Вносител: Кмет на Общината

П.Цоновска: Ежегодната програма за опазване на околната среда.
Сега е по-разширена понеже касае новия програмен период.

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем
Предложение за приемане на Програма за опазване на околната среда в
Община Долна Митрополия за периода 2014 – 2020 година, моля да
гласува:

Гласували 19 съветника
“ЗА” – 19
“ПРОТИВ” – Няма.
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.

Иво Кочев и Маргарита Илиевска осъстват от заседанието.

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното



Р Е Ш Е Н И Е  № 887

На основание чл.21, ал.1, т.12 и ал.2 от Закона за местното
самоуправление и местната администрация и чл.79 от Закона за опазване
на околната среда, Общински съвет Долна Митрополия:

1.Приема Програма за опазване на околната среда в Община Долна
Митрополия за периода 2014 – 2020 г.

По т. 10 Предложение за отдаване под наем на част от нежилищен
имот – частна общинска собственост в гр.Долна Митрополия, област
Плевен. Вносител: Кмет на Общината

П.Цоновска: Става въпрос за договора за спортно- технически клуб
“Стрела“.

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем
Предложение  за отдаване под наем на част от нежилищен имот – частна
общинска собственост в гр.Долна Митрополия, област Плевен, моля да
гласува:

Гласуваме поименно
Гласували 19 съветника

“ЗА” – Александър Печеняков, Анатоли Георгиев, Атанаска Василева,
Бранимир Горанов, Венцислав Атанасов, Валентина Велкова, Георги
Гинчев, Ивалин Цолов, Мирослав Траянов, Митко Мотов, Петър Антонов,
Петър Петров, Сашо Димитров, Светла Телефонска, Светлин Иванов,
Славко Димитров, Фани  Ананиева, Цветан Велчовски, Юри Ненчев

“ПРОТИВ” – Няма.
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.

Иво Кочев и Маргарита Илиевска осъстват от заседанието.

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното

Р Е Ш Е Н И Е  № 888

На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и
местната администрация (ЗМСМА), чл.14, ал.6 и ал.8 от Закона за
общинска собственост (ЗОС) и чл.19, ал.1, т.2 от Наредбата за реда за
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество
(НРПУРОИ), Общински съвет – Долна Митрополия :

Променя т.2 на Решение №861 от 26.03.2015 год. на Общински
съвет-Долна Митрополия, като тя придобива следния вид: Определя
месечна наемна цена за част от недвижим имот – частна общинска
собственост, представляващ: помещение с площ 14.06 кв.м. и 2 броя



сервизни помещения към него, с площ 5.94 кв.м., находящи се в
нежилищна сграда (пристройка към поликлиника) в УПИ I, кв.87 по плана
на гр.Долна Митрополия (АОС № 1715/06.01.2005 год.), в размер на 10.00
лв. (десет лева) без ДДС, сума облагаема, съгласно изискванията на чл.45
от Закона за данък върху добавената стойност (ЗДДС).

Настоящото решение е неразделна част от Решение №861 от
26.03.2015 год. на Общински съвет-Долна Митрополия.

По т. 11 Предложение за обявяване на имот – частна общинска
собственост в имот – публична общинска собственост Вносител: Кмет на
Общината

П.Цоновска: Извършва се промяната поради постъпване на писмо от
РИОСВ Плевен. Става въпрос за защитено растение, защитена местност,
която не може да бъде частна.

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем
Предложение за обявяване на имот – частна общинска собственост в имот
– публична общинска собственост, моля да гласува:

Гласуваме поименно
Гласували 19 съветника

“ЗА” – Александър Печеняков, Анатоли Георгиев, Атанаска Василева,
Бранимир Горанов, Венцислав Атанасов, Валентина Велкова, Георги
Гинчев, Ивалин Цолов, Мирослав Траянов, Митко  Мотов, Петър Антонов,
Петър Петров, Сашо Димитров, Светла  Телефонска, Светлин Иванов,
Славко Димитров, Фани  Ананиева, Цветан Велчовски, Юри Ненчев

“ПРОТИВ” – Няма.
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.

Иво Кочев и Маргарита Илиевска осъстват от заседанието.

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното

Р Е Ш Е Н И Е  № 889

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл.6, ал. 2  от ЗОС, чл. 5
ал. 2 от НРПУРОИ,  Общински съвет - Долна Митрополия:

1. Обявява за публична общинска собственост, ПИ №000442 с площ
3.544 дка, начин на трайно ползване – друга селскостопанска територия,
м.“Чолашки орман“ по КВС на с.Ореховица, обл.Плевен, актуван с АОС №
5967 от 13.04.2010 година.

2. За имота да се състави акт за  публична общинска собственост.



По т. 12 Предложение за отписване на имот –общинска собственост
от главния регистър за частна общинска собственост. Вносител: Кмет на
Общината

П.Цоновска: Човекът е представил нотариален акт. Зачертан е имота
като общински преди години и сега изправяме грешка. Имота отпада от
нашия регистър тъй като е частен.

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем
Предложение за отписване на имот –общинска собственост от главния
регистър за частна общинска собственост, моля да гласува:

Гласуваме поименно
Гласували 19 съветника

“ЗА” – Александър Печеняков, Анатоли Георгиев, Атанаска Василева,
Бранимир Горанов, Венцислав Атанасов, Валентина Велкова, Георги
Гинчев, Ивалин Цолов, Мирослав Траянов, Митко  Мотов, Петър Антонов,
Петър Петров, Сашо Димитров, Светла  Телефонска, Светлин Иванов,
Славко Димитров, Фани  Ананиева, Цветан Велчовски, Юри Ненчев

“ПРОТИВ” – Няма.
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.

Иво Кочев и Маргарита Илиевска осъстват от заседанието.

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното

Р Е Ш Е Н И Е  № 890

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА във връзка с чл. 64, ал. 1
от Закона за общинската собственост, Общински съвет - Долна
Митрополия:

1. Да се отпише от главния регистър за частна общинска собственост
при Община Долна Митрополия имот, представляващ: Дворно място с
площ 1470 кв.м., съставляващо УПИ VIII в кв. 126 по плана на с.Ставерци,
област Плевен.

2. За имота да се издаде заповед на Кмета на Община Долна
Митрополия за отписване от главния регистър за частна общинска
собственост и същата да се впише в Агенция по вписвания - Плевен.

По т. 13 Предложение за учредяване право на строеж върху
общинска земя в с.Биволаре. Вносител: Кмет на Общината



П.Цоновска: Постъпило е заявление. Става въпрос за строеж върху
100 кв.м. разгъната застроена площ в с.Биволаре.

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем
Предложение за учредяване право на строеж върху общинска земя в
с.Биволаре, моля да гласува:

Гласуваме поименно
Гласували 19 съветника

“ЗА” – Александър Печеняков, Анатоли Георгиев, Атанаска Василева,
Бранимир Горанов, Венцислав Атанасов, Валентина Велкова, Георги
Гинчев, Ивалин Цолов, Мирослав Траянов, Митко  Мотов, Петър Антонов,
Петър Петров, Сашо Димитров, Светла  Телефонска, Светлин Иванов,
Славко Димитров, Фани  Ананиева, Цветан Велчовски, Юри Ненчев

“ПРОТИВ” – Няма.
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.

Иво Кочев и Маргарита Илиевска осъстват от заседанието.

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното

Р Е Ш Е Н И Е  № 891

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закон за местното самоуправление
и местната администрация (ЗМСМА), чл. 37, ал. 1 във връзка с чл. 41, ал. 2
от Закона за общинската собственост (ЗОС) и чл. 51, ал. 1 от Наредба за
реда за придобиване управление и разпореждане с общинско имущество
(НРПУРОИ), Общински съвет-Долна Митрополия:

1. Дава съгласие да се учреди възмездно право на строеж, чрез
публичен търг с тайно наддаване, върху 100 кв.м. от УПИ ІІІ в кв.39а, по
плана на с.Биволаре, област Плевен, с обща площ 570 кв.м. (съгласно АОС
№ 337/31.05.2001 година).

2. Определя пазарна цена за учредяване право на строеж върху
описания в точка 1 имот, възлизаща на 360,00 лв. (триста и шестдесет
лева), сума необлагаема с ДДС, съгласно чл. 45, ал. 2 от Закона за данък
върху добавената стойност (ЗДДС).

3. Възлага на кмета на общината да проведе публичен търг с тайно
наддаване за учредяване право на строеж върху имота и да сключи договор
със спечелилия участник.



По т. 14 Предложение за учредяване възмездно право на ползване
върху земеделска земя от Общински поземлен фонд в землището по КВС
на с. Горна Митрополия. Вносител: Кмет на Общината

П.Цоновска: Увеличават се желаещите за гледане на пчелни
семейства. Това е поредното предложение за ползване на 2 дка земя за
отглеждане на пчелни семейства.

Излиза общинският съветник Александър Печеняков.

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем
Предложение за учредяване възмездно право на ползване върху земеделска
земя от Общински поземлен фонд в землището по КВС на с.Горна
Митрополия, моля да гласува:

Гласуваме поименно
Гласували 18 съветника

“ЗА” –Анатоли Георгиев, Атанаска Василева, Бранимир Горанов,
Венцислав Атанасов, Валентина Велкова, Георги Гинчев, Ивалин Цолов,
Мирослав Траянов, Митко  Мотов, Петър Антонов, Петър Петров, Сашо
Димитров, Светла  Телефонска, Светлин Иванов, Славко Димитров, Фани
Ананиева, Цветан Велчовски, Юри Ненчев

“ПРОТИВ” – Няма.
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.

Александър Печеняков, Иво Кочев и Маргарита Илиевска осъстват от
заседанието.

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното

Р Е Ш Е Н И Е  № 892

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.8, ал.9 и чл.39, ал.3 от
ЗОС, във връзка с чл.11, ал.1 и ал.2 от Закона за пчеларството и чл. 60, ал.
2 от НРПУРОИ,  Общински съвет Долна Митрополия :

1. Учредява възмездно право на ползване за срок от 5 (пет) години,
за устройване на постоянен пчелин върху част от ПИ № 088001, с площ от
2 дка (два дка), целия с обща площ 34,708 дка, с НТП „други трайни
насаждения“, находящ се в местността „Староселски път” по КВС на
с.Горна Митрополия (АОС № 1254 / 04.09.2003 г.), на Добромир Илионов
Илионов, с адрес с. Горна Митрополия, ул.”Родопа” №18.

2. Определя цена на правото на ползване за описаната в т.1 част от
ПИ № 088001, с площ от 2 дка (два дка), в размер на 80.00 лв. (осемдесет
лева и нула стотинки) за година, съгласно Тарифата за базисните (начални)
наемни цена за отдаване под наем на общински имоти.



3. Възлага на Кмета на Община Долна Митрополия да сключи
Договор за възмездно право на ползване.

4. Допълва и актуализира Раздел ІІ, буква „В” – „Имоти, върху които
Община Долна Митрополия има намерение да учреди вещни права от
Програмата за управление и разпореждане с имоти – общинска
собственост през 2015 година”, със следния имот:
ПИ №088001, с площ 34,708 дка, V категория, с НТП „други трайни
насаждения“, находящ се в местността „Староселски път” по КВС на
с.Горна Митрополия.

По т. 15 Предложение за безвъзмездно предоставяне на „ВиК“
ЕООД –Плевен, стопанисването, поддържането и експлоатацията на обект
:“Водоснабдяване от местността „Ченгене сарай“ /3 бр.сондажни кладенци,
3 бр.бункерни помпени станции, черпателен резервоар- 100 м³, централна
помпена станция, тласкателен водопровод до НР -500м³, гравитачен
водопровод до НР на с.Брегаре и с Ставерци/“. Вносител: Кмет на
Общината

П.Цоновска: Това е финалния документ, предаваме го вече на ВиК.
П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем

Предложение за Безвъзмездно предоставяне на „ВиК“ ЕООД –Плевен,
стопанисването, поддържането и експлоатацията на обект
:“Водоснабдяване от местността „Ченгене сарай“ /3 бр.сондажни кладенци,
3 бр.бункерни помпени станции, черпателен резервоар- 100 м³, централна
помпена станция, тласкателен водопровод до НР -500м³, гравитачен
водопровод до НР на с.Брегаре и с Ставерци/“, моля да гласува:

Гласуваме поименно
Гласували 17 съветника

“ЗА” –Анатоли Георгиев, Атанаска Василева, Бранимир Горанов,
Венцислав Атанасов, Валентина Велкова, Георги Гинчев, Ивалин Цолов,
Митко  Мотов, Петър Антонов, Петър Петров, Сашо Димитров, Светла
Телефонска, Светлин Иванов, Славко Димитров, Фани  Ананиева, Цветан
Велчовски, Юри Ненчев

“ПРОТИВ” – Няма.
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.

Мирослав Траянов не участва в гласуването.
Александър Печеняков, Иво Кочев и Маргарита Илиевска осъстват от

заседанието.

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното



Р Е Ш Е Н И Е  № 893

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от Закона за местното
самоуправление и местната администрация и § 30 от ПЗР към ЗИД на
Закона за водите (обн. в ДВ, бр. 47 от 2009 г., в сила от 23.06.2009 г., изм. и
доп., бр.95 от 2009 г.) във връзка с чл. 198о от Закона за водите, Общински
съвет – Долна Митрополия :

1. Дава съгласие да се предостави безвъзмездно за временно
стопанисване, управление и експлоатация обект: “Водоснабдяване от
местността „Ченгене сарай“ /3 бр. сондажни кладенци, 3 бр. бункерни
помпени станции, черпателен резервоар -100 м3, централна помпена
станция, тласкателен водопровод до НР - 500м3, гравитачен
водопровод до НР на с.Брегаре, и с.Ставерци/” до влизане в сила на
договор между „Асоциация по ВиК - Плевен" и ВиК оператор.

2. В и К оператора е длъжен през целия срок  да извършва за своя
сметка застраховките, съгласно чл.9, ал.1 от Закона за общинската
собственост

3. Упълномощава Кмета на Община Долна Митрополия  да подпише
договор за стопанисването, поддържането и експлоатацията на обекта,
описана в т.1 от настоящото решение.

По т. 16 Предложение за изработване на Подробен устройствен план
–Парцеларен план и предоставяне право на прокарване през поземлени
имоти – общинска собственост в землището на с.Комарево. Вносител:
Кмет на Общината

П. Петров: Следващата точка касае две землища, но предложенията
са идентични, затова предлагам г-жа Цоновска да обясни и за двете
едновременно, а ние ще ги гласуваме поотделно.

П.Цоновска: Министерство на земеделието, респективно фонд
„Земеделие“ вече отварят програмите за новия програмен период. Става
въпрос за кандидатстване по различни проекти и програми и
необходимостта от право на прокарване през наши имоти.

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем
Предложение за изработване на Подробен устройствен план –Парцеларен
план и предоставяне право на прокарване през поземлени имоти –
общинска собственост в землището на с.Комарево, моля да гласува:

Гласуваме поименно
Гласували 18 съветника

“ЗА” –Анатоли Георгиев, Атанаска Василева, Бранимир Горанов,
Венцислав Атанасов, Валентина Велкова, Георги Гинчев, Ивалин Цолов,
Мирослав Траянов, Митко  Мотов, Петър Антонов, Петър Петров, Сашо



Димитров, Светла  Телефонска, Светлин Иванов, Славко Димитров, Фани
Ананиева, Цветан Велчовски, Юри Ненчев

“ПРОТИВ” – Няма.
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.

Александър Печеняков, Иво Кочев и Маргарита Илиевска осъстват от
заседанието.

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното

Р Е Ш Е Н И Е  № 894

На основание чл.21, ал. 1, т.8 и т.11 от ЗМСМА във връзка с чл.
124а, ал. 1, чл.125 и чл. 193, ал.6 от  Закона за устройство на територията и
чл.25, ал.3, т.1 и ал.4 от ЗСПЗЗ, Общински съвет – Долна Митрополия:

1. Дава съгласие за изработване на проект за Подробен устройствен
план – Парцеларен план за присъединяване към техническата
инфраструктура на обект: „Силозно стопанство и складова сграда за
съхранение на зърно в насипно състояние“ и одобрява Заданието за
неговото изготвяне.

2. Дава съгласие да се учреди на „Агротрейд комерс“ ООД право на
прокарване на отклонения от общите мрежи и съоръжения на техническата
инфраструктура за изграждане на обект „Силозно стопанство и складова
сграда за съхранение на зърно в насипно състояние“,  а именно: трасе на
ел. кабелно захранване – ниско напрежение с обща дължина 45.67 м. и
водопровод с обща дължина 6.75 м. в поземлени имоти - общинска
собственост както следва:

2.1. Поземлен имот с начин на трайно ползване „полски път“ -
публична общинска собственост с кад. № 600022 по КВС на с.
Комарево, Община Долна Митрополия - за трасе на ел. провод с дължина
6. 51 м. ;

2.2. Поземлен имот с начин на трайно ползване „пасище, мера” –
публична общинска собственост,  кад. № 300098 по КВС на с. Комарево,
община Долна Митрополия: за трасе на ел. провод с дължина 41.20 м. и за
трасе на водопровод – 4.30 м.;

На основание чл.25, ал.5 от ЗСПЗЗ изразеното съгласие за описаните
в т.2.2 е предварително и важи за срок от 2 (две) години

3.Упълномощава Кмета на Община Долна Митрополия  да извърши
всички последващи действия в изпълнение на горните решения.



По т. 17 Предложение за изработване на Подробен устройствен план
–Парцеларен план и предоставяне право на прокарване през поземлени
имоти – общинска собственост в землището на с.Ореховица. Вносител:
Кмет на Общината

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем
Предложение за изработване на Подробен устройствен план –Парцеларен
план и предоставяне право на прокарване през поземлени имоти –
общинска собственост в землището на с.Ореховица, моля да гласува:

Гласуваме поименно
Гласували 18 съветника

“ЗА” –Анатоли Георгиев, Атанаска Василева, Бранимир Горанов,
Венцислав Атанасов, Валентина Велкова, Георги Гинчев, Ивалин Цолов,
Мирослав Траянов, Митко  Мотов, Петър Антонов, Петър Петров, Сашо
Димитров, Светла  Телефонска, Светлин Иванов, Славко Димитров, Фани
Ананиева, Цветан Велчовски, Юри Ненчев

“ПРОТИВ” – Няма.
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.

Александър Печеняков, Иво Кочев и Маргарита Илиевска осъстват от
заседанието.

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното

Р Е Ш Е Н И Е  № 895

На основание чл.21, ал. 1, т.8 и т.11 от ЗМСМА във връзка с чл. 124а,
ал. 1, чл.125 и чл. 193, ал.6 от  Закона за устройство на територията и
чл.25, ал.3, т.1 и ал.4 от ЗСПЗЗ, Общински съвет – Долна Митрополия :

1. Дава съгласие за изработване на проект за Подробен устройствен
план – Парцеларен план за присъединяване към техническата
инфраструктура на обект: “Складове за сушене, калибриране и съхранение
на зеленчуци – семе от тикви в УПИ VІ-1153, 1154, кв.164, с.Ореховица,
община Долна Митрополия“ и одобрява Заданието за неговото изготвяне.

2. Дава съгласие да се учреди на „Агровижън 90“ ЕООД от с.
Ореховица право на прокарване на отклонения от общите мрежи и
съоръжения на техническата инфраструктура за изграждане на обект :
“Складове за сушене, калибриране и съхранение на зеленчуци – семе от
тикви в УПИ VІ-1153, 1154, кв.164, с.Ореховица, община Долна
Митрополия“,  а именно: трасе на тръбопровод с обща дължина 694,84 м.
в поземлени имоти - общинска собственост както следва:

2.1. Поземлен имот с начин на трайно ползване „полски път“ -
публична общинска собственост с кад. № 000446 по КВС на с.
Ореховица, Община Долна Митрополия - за трасе на тръбопровод с
дължина 83,53 м.



2.2. Поземлен имот с начин на трайно ползване „полски път“ -
публична общинска собственост с кад. № 200189 по КВС на с.
Ореховица, Община Долна Митрополия - за трасе на тръбопровод с
дължина 317,51 м.

2.3. Поземлен имот с начин на трайно ползване „полски път“ -
публична общинска собственост с кад. № 200190 по КВС на с.
Ореховица, Община Долна Митрополия - за трасе на тръбопровод с
дължина 293,80 м.

3. Упълномощава Кмета на Община Долна Митрополия  да извърши
всички последващи действия в изпълнение на горните решения.

По т. 18 Предложение за продължаване срока на договора за
управление на Управителя на „Медицински център 1 – гр.Долна
Митрополия“ ЕООД –гр.Долна Митрополия. Вносител: Председател на
ОбС

П. Петров: Точката е допълнителна, трябваше да я вкараме по-рано.
Пропуск от моя страна. Предложението е пред Вас.

Славко Димитров: Моето предложение е да дадем по-дълъг
хоризонт на работа, поне за три години да удължим срока на договора.

П. Петров: Първо гласуваме предложението на г-н Славко
Димитров срока да не е две, а три години.

Гласували 18 съветника
“ЗА” – 18
“ПРОТИВ” – Няма.
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.
Александър Печеняков, Иво Кочев и Маргарита Илиевска осъстват от

заседанието.
П. Петров:Предложението на г-н С.Димитров е прието. Гласуваме

цялостното предложение. Има ли становища? Няма. Който е съгласен да
приемем Предложение за Продължаване срока на договора за управление
на Управителя на „Медицински център 1 –гр.Долна Митрополия“ ЕООД –
гр.Долна Митрополия, моля да гласува:

Гласували 18 съветника
“ЗА” – 18
“ПРОТИВ” – Няма.
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.

Александър Печеняков, Иво Кочев и Маргарита Илиевска осъстват от
заседанието.

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното



Р Е Ш Е Н И Е  № 896

На основание чл.21, ал.1, т.9 от ЗМСМА и чл.34, ал.2 от Наредбата за
упражняване правата върху общинската част от капитала на търговските
дружества, Общински съвет Долна Митрополия:

1.Дава съгласие да се продължи договора за управление с д-р Нели
Стефанова – Управител на „Медицински център I – Долна Митрополия“
ЕООД – гр.Долна Митрополия, считано от момента на изтичането му за
срок от три години.

По т. 19 Предложение за допълване на списъка със земеделски земи
с НТП „пасище, мера“ за индивидуално ползване през стопанската 2014 -
2015 година. Вносител: Кмет на община

П. Петров: Поради засиления интерес от животновъди, точката е
внесена снощи. До късно колегите работиха по списъка.

П.Цоновска:Допълваме списъка, за да удовлетворим желанието на
всички животновъди и собственици на наша територия.

П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем
Предложение за допълване на списъка със земеделски земи с НТП
„пасище, мера“ за индивидуално ползване през стопанската 2014 -2015
година, моля да гласува:

Гласуваме поименно
Гласували 18 съветника

“ЗА” –Анатоли Георгиев, Атанаска Василева, Бранимир Горанов,
Венцислав Атанасов, Валентина Велкова, Георги Гинчев, Ивалин Цолов,
Мирослав Траянов, Митко  Мотов, Петър Антонов, Петър Петров, Сашо
Димитров, Светла  Телефонска, Светлин Иванов, Славко Димитров, Фани
Ананиева, Цветан Велчовски, Юри Ненчев

“ПРОТИВ” – Няма.
“ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” – Няма.

Александър Печеняков, Иво Кочев и Маргарита Илиевска осъстват от
заседанието.

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното

Р Е Ш Е Н И Е  № 897

На основание чл.21, ал.1, т.8 и ал.2 от ЗМСМА, Общински съвет
Долна Митрополия:



Допълва списъка на земеделски земи – общинска собственост с НТП
„пасище, мера“ за инидивидуално ползване през стопанската 2014-2015
година, одобрен с Решение № 847 от 10.03.2015 година, със следните
имоти:

Населено
място ПИ № Местност Категория Площ/дка

Средно рентно
плащане за

стопанската
2013/2014

година

Брегаре 112044 Край село ІV 38.552 6.00 лв

Биволаре 148018 Лъката IV 33.879 6.00 лв
Биволаре 148015 Лъката IV 7.399 6.00 лв
Биволаре 000242 Златанов яз IV 21.202 6.00 лв
Биволаре 000264 Чаира VІ 48.889 6.00 лв
Биволаре 000269 Табията VІ 11.958 6.00 лв
Биволаре 000240 До мелницата ІV 4.112 6.00 лв

Божурица 000193 Спасова
круша VІ 49.972 6.00 лв

Горна
Митрополия 036034 Староселски

път III 12.610 6.00 лв

Горна
Митрополия 084001 Тръстенишки

път V 61.931 6.00 лв

Горна
Митрополия 113012 Кременижа V 58.026 6.00 лв

Грона
Митрополия 115001 Плевенски

път V 53.211 6.00 лв

Комарево 300010 Селишки
припек VI 89.584 6.00 лв

Комарево 300116 Мандрите VI 26.052 6.00 лв
Комарево 300122 Стайков дол VI 39.890 6.00 лв
Комарево 300017 Мандрите VI 20.607 6.00 лв
Комарево 300018 Мандрите VI 13.747 6.00 лв
Комарево 300024 Кретски дол VI 20.122 6.00 лв
Комарево 300019 Плъоща VI 13.691 6.00 лв
Ореховица 000392 До село V 33.614 6.00 лв
Подем 026020 Село подем III 95.385 6.00 лв

Подем 041051 Хайдушки
път IV 75.563 6.00 лв

Подем 042018 Равнището IV 112.847 6.00 лв



П.Петров: Поради изчерпване на дневния ред, закривам днешното
заседание на Общински съвет Долна Митрополия.

Протоколчик: Председател:
/Цветелина Славова - Герашка/ /Петър Петров/


